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NOTIFICATION

	1.
	Member to Agreement notifying: Canada 

If applicable, name of local government involved:   

	2.
	Agency responsible: Pest Management Regulatory Agency (PMRA), Health Canada

	3.
	Products covered (provide tariff item number(s) as specified in national schedules deposited with the WTO; ICS numbers should be provided in addition, where applicable):  Pyraclostrobin (ICS: 65.020, 65.100, 67.060, 67.080, 67.200)

	4.
	Regions or countries likely to be affected, to the extent relevant or practicable: All trading partners

	5.
	Title, language and number of pages of the notified document: Proposed Maximum Residue Limit:  Pyraclostrobin (PMRL2008-26) (available in English and French, 10 pages)

	6.
	Description of content: The objective of this document is to consult on the listed import maximum residue limits (MRLs) for pyraclostrobin, including its desmethoxy metabolite, that have been proposed by the Pest Management Regulatory Agency (PMRA).
MRL (ppm)
Raw Agricultural Commodity (RAC) and/or Processed Commodity
29

    Leafy vegetables except Brassica (Crop Group 4)

23

    Hops

16

    Leafy Brassica greens (Crop Subgroup 5B), turnip tops

9.0*

Citrus oil

8.0

    Mint

5.0

    Head and stem Brassica vegetables (Crop Subgroup 5A)

2.0**
Citrus fruits (Crop Group 10)

1.5

    Pome fruits (Crop Group 11)

1.2***
Strawberries

0.3

    Sunflowers

0.1

    Mangoes, papayas

*
This action revises the established Canadian MRL of 4.0 for citrus oil.

**
This action revises the established Canadian MRL of 0.7 for citrus fruits.

***
This action revises the established Canadian MRL of 0.4 for strawberries.

All revised MRLs result from a change in the use pattern in the exporting country.

Commodities included in each of the identified crop groups and subgroups are listed in the corresponding Proposed MRL document (PMRL2008-26).

	7.
	Objective and rationale: [ X ] food safety, [   ] animal health, [   ] plant protection, [ X ] protect humans from animal/plant pest or disease,  [   ] protect territory from other damage from pests   

	8.
	International standard, guideline or recommendation: 
[ X ] Codex Alimentarius Commission, [   ] World Organization for Animal Health (OIE), [   ] International Plant Protection Convention, [   ] None
If an international standard, guideline or recommendation exists, give the appropriate reference and briefly identify deviations: Codex MRLs have been established for a number of commodities for which Canadian MRLs are proposed:

Food Commodity

Proposed Canadian

MRL (ppm)

Codex MRL

(ppm)

Leafy vegetables except Brassica Crop Group 4)

29

2.0 (Lettuce, head only)

Hops

23

15 (Hops, dry)

Leafy Brassica greens (Crop Subgroup 5B)

16

1.0 (Kale only)

Citrus oil

9.0

1.0(defaults to citrus fruits MRL)

Head and stem Brassica (Crop Subgroup 5A)

5.0

Brassica commodities with MRLs are limited to:

0.3 (Brussels sprouts)

0.2 (Cabbages, head)

0.1 (Flowerhead brassicas)

Citrus fruits (Crop Group 10)

2.0

1.0

Pome fruits (Crop Group 11)

1.5

0.5 (Apples only)

Strawberries

1.2

0.5

Sunflower seeds

0.3

0.3

Mangoes

0.1

0.05

Papayas

0.1

0.05



	9.
	Relevant documents and language(s) in which these are available: Pest Management Regulatory Agency (PMRA) web site: http://www.pmra-arla.gc.ca/english/legis/maxres-e.html, PMRL2008-26, posted: 11 August 2008 (available in English and French)

	10.
	Proposed date of adoption: Normally within 4 to 5 months from the posting of the Proposed MRL document on the PMRA web site.

	11.
	Proposed date of entry into force: On the date the measure is adopted.

	12.
	Final date for comments: 25 October 2008
Agency or authority designated to handle comments: [   ] National notification authority, [ X ] National enquiry point, or address, fax number and E-mail address (if available) of other body:

	13.
	Texts available from: [   ] National notification authority, [ X ] National enquiry point, or address, fax number and E-mail address (if available) of other body:

The electronic version of the regulatory text can be downloaded at:  

http://www.pmra-arla.gc.ca/english/pdf/pmrl/pmrl2008-26-eng.pdf (English)

http://www.pmra-arla.gc.ca/francais/pdf/pmrl/pmrl2008-26-fra.pdf (French)
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通  报

	1.
	通报成员: 加拿大   

适用时，列出涉及的地方政府名称: 

	2.
	负责机构: 加拿大卫生部有害生物管理局(PMRA)

	3.
	所覆盖产品(提供在WTO备案的国家目录中指定的关税条目号；如可能，可另提供国际商品系统编号(ISC)): 唑菌胺酯(I Pyraclostrobin) (ICS: 65.020, 65.100, 67.060, 67.080, 67.200)

	4.
	只要相关或可行，可能受影响的地区或国家: 所有贸易伙伴

	5.
	通报文件的标题、语言及页数：拟定最高残留限量: 唑菌胺酯(I Pyraclostrobin) (PMRL2008-26) (提供英/法文, 10页)。 

	6.
	内容简述: 本文件目的是就加拿大卫生部有害生物管理局(PMRA)拟定的唑菌胺酯(I Pyraclostrobin)包括其代谢物Desmethoxy的所列进口最大残留限量(MRLs)展开咨询：
　　MRL(ppm)　　　　　　　未加工农产品(RAC)及/或加工品
　　　29 　　　　　　　　多叶类植物，芸苔类除外(作物4组)
　　　23 　　　　　　　　蛇麻草
　　　16 　　　　　　　　多叶类芸苔植物(作物亚组5B)，萝卜头
　　　9.0* 　　　　　　　 柑橘油
　　　8.0 　　　　　　　　薄荷
　　　5.0 　　　　　　　　芸苔类植物头及茎(作物亚组5A)
　　　2.0** 　　　　　　　柑橘果(作物10组)
　　　1.5 　　　　　　　　梨果(作物11组)
　　　1.2*** 　　　　　　 草莓
　　　0.3 　　　　　　　　向日葵
　　　0.1 　　　　　　　　芒果、木瓜
　　　* 本措施修订已制定的加拿大柑橘油MRL: 4.0；
　　　** 本措施修订已制定的加拿大柑橘果MRL: 0.7；
　　　***本措施修订已制定的加拿大草莓MRL: 0.4。
　　所有MRLs的修订均因出口国使用形式变化而为之。
　　每一指定作物组和亚组所包含的产品被列在相应的拟定MRL文件内(PMRL2008-26)。

	7.
	目标与理由: [ X ]食品安全，[  ]动物健康，[  ]植物保护，[ X ]保护人类免受动/植物有害生物的危害，[  ]保护国家免受有害生物的其它危害: 

	8.
	国际标准、指南或要求:

[ X ] 食品法典委员会，[  ] 国际兽医局，
[  ] 国际植物保护公约，[  ] 无 

如已制定国际标准、指南或建议，提供适当的参考信息并简要说明与其不同之处: 许多加拿大拟定了MRLs的商品，Codex都规定了最高残留限量(MRLs)。 

食品
加拿大拟定MRL (ppm)

Codex MRL(ppm)

多叶类植物，芸苔类除外(作物4组)
29

2.0 (仅限莴苣头)

蛇麻草
23

15 (干蛇麻草)

多叶类芸苔植物(作物亚组5B)
16

1.0 (仅限羽衣甘蓝)

柑橘油
9.0

1.0(柑橘果默认MRL)

芸苔类植物头及茎(作物亚组5A)

5.0

芸苔类产品的MRL规定为:

0.3 (球芽甘蓝)

0.2 (圆白菜头)

0.1 (花属芸苔)

柑橘果(作物10组)
2.0

1.0

梨果(作物11组)
1.5

0.5 (仅限苹果)

草莓
1.2

0.5

葵花子
0.3

0.3

芒果
0.1

0.05

木瓜
0.1

0.05



	9.
	可提供的相关文件及文件语种: 有害物管理局(PMRA)网站:
http://www.pmra-arla.gc.ca/english/legis/maxres-e.html, PMRL2008-26, 粘贴于: 2008年8月11日(提供英/法文)。

	10.
	拟批准日期: 通常于拟定MRL文件粘贴在PMRA网站其4—5个月内。

	11.
	拟生效日期: 措施批准日

	12.
	意见反馈截止日期: 2008年10月25日
负责处理反馈意见的机构: [   ] 国家通报机构，[ X ]国家咨询点，或其他机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供): 

	13.
	文本可从以下机构得到: [  ]国家通报机构，[ X ]国家咨询点，或其它机构的联系地址、传真及电子邮件地址(如能提供): 本协调文本电子版可从以下链接下载：
本协调文本电子版可从以下链接下载：  

http://www.pmra-arla.gc.ca/english/pdf/pmrl/pmrl2008-26-eng.pdf (英文)

http://www.pmra-arla.gc.ca/francais/pdf/pmrl/pmrl2008-26-fra.pdf (法文)  


